
Protokol z LI Sesji

Rady Gminy Goczalkowice-Zdroj

z dnia 30 maja 2023 roku

Obrady rozpoczeto 30 maja 2023 o godz. 14:00, a zakonczono o godz. 14:36 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzielo udzial 14 czlonkow.

Obecni:

I. Michal Cebula

3. Michai Czernek

4. Lukasz Hanke

5. Zbigniew Jacek

6. Krzysztof Kwasny

7. Tadeusz Lazarek

8. Monika Mlodzik

9. Monika Nikiel

10. Izabela Ogierman

11. Piotr Pajak

12. Matgorzata Paszek

13. RafalPolok

14. Krystyna Swierkot-Zmij

15. Marian Wrobel

1. Otwarcie sesji

Przewodniczacy Rady Gminy otworzyl sesje i przywital radnych oraz gosci.

2. Stwierdzenie prawomocnosci obrad

Przewodniczqcy Rady Gminy stwierdzH prawomocnosc obrad.

3. Odczytanie porz^dku obrad

Przewodniczqcy Rady Gminy odczytal porzadek obrad.

4. Przyj^cie protokolu z poprzedniej sesji

Nikt nie wniosl uwag do protokolu z L Sesji Rady Gminy Goczalkowice-Zdrqj z dnia 25 kwietnia 2023

roku.

Glosowano w sprawie:

przyjecia protokolu z L Sesji Rady Gminy Goczalkowice-Zdrqj z dnia 25 kwietnia 2023 roku.

Wyniki glosovvania

ZA: 14. PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ^ SI^: 0. BRAK GLOSU: 0. N1EOBECNI: 1



Wvniki imienne:

ZA(14)

Michal Cebula. Michal Czemek. Lukasz Hanke. Zbigniew Jacek, Krzysztof Kwasny. Tadeusz Lazarek.

Monika Mlodzik. Monika Nikiel. Izabela Ogierman. Piotr Pajak. Malgorzata Paszek. Rafal Polok.

Krystyna Swierkot-Zmij. Marian Wrobel

NIEOBECNl(l)

Norbert Czernecki

5. Pisemne zgtaszanie interpelacji

Zaden z radnych nie zlozyl interpelacji.

6. Podjecie uchwal w sprawach:

Przewodniczacy Rady Gminy zlozyl wniosek o nieodczytywanie w calosci projektow uchwal.

Glosowano wniosek w sprawie:

nieodczytywania w calosci projektow uchwal na dzisiejszej sesji.

Wvniki slosowania

ZA: 14. PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ^ S1E.: 0. BRAK GLOSU: 0. NIEOBECNI: 1

Wvniki imienne:

ZA(14)

Michal Cebula, Michal Czernek, Lukasz Hanke, Zbigniew Jacek, Krzysztof Kwasny, Tadeusz Lazarek,

Monika Mlodzik. Monika Nikiel. Izabela Ogierman. Piotr Pajak, Malgorzata Paszek. Rafal Polok.

Krystyna Swierkot-Zmij. Marian Wrobel

NIEOBECNI (1)

Norbert Czernecki

a) zmiany uchwaly Rady Gminy Goczalkowice-Zdrqj Nr XLVI1/309/2022 z dnia 20.12.2022r.w sprawie

budzetu Gminy Goczalkowice-Zdroj na 2023 rok

Projekt uchwaty omowila skarbnik Barbara Kwiaton. Projekt uzyskal pozytywn^ opinie Komisji

Gospodarki i Finansow, Komisji Oswiaty i Spraw Spolecznych oraz Komisji Uzdrowiskowej.

Glosowano w sprawie:

zmiany uchwaly Rady Gminy Goczalkowice-Zdroj Nr XLVI 1/309/2022 z dnia 20.12.2022r.w sprawie

budzetu Gminy Goczalkowice-Zdroj na 2023 rok.

Wvniki glosowania

ZA: 14. PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE. SIE/. 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wvniki imienne:

ZA(14)

Michal Cebula. Michal Czernek. Lukasz Hanke. Zbigniew Jacek. Krzysztof Kwasny, Tadeusz Lazarek.

Monika Mlodzik, Monika Nikiel, Izabela Ogierman, Piotr Pajak. Matgorzata Paszek. Rafal Polok.

Krystyna Swierkot-Zmij. Marian Wrobel

NIEOBECNI (1)

Norbert Czernecki

b) zawierania porozumien pomiedzy Gminq Goczatkowice-Zdrqj a innymi jednostkami samorzadu

terytorialnego dotycz^cych zasad prowadzenia grup lub punktow katechetycznych nauczania religii

Kosciola Ewangelicko-Augsburskiego



Projekt uchwaly omowila sekretarz Maria Ozarowska. Projekt uzyskal pozytywna opinie Komisji

Oswiaty i Spraw Spolecznych.

Glosowano w snrawie:

zawierania porozumien pomiedzy Gmina^ Goczalkowice-Zdroj a innymi jednostkami samorz^du

terytorialnego dotycz^cych zasad prowadzenia grup lub punktow katechetycznych nauczania religii

Kosciola Ewangelicko-Augsburskiego.

Wyniki glosowania

ZA: 14. PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE. SI£: 0, BRAK GLOSU: 0. NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA(14)

Michal Cebula. Michal Czernek. Lukasz Hanke, Zbigniew Jacek. Krzysztof Kwasny. Tadeusz Lazarek.

Monika Mlodzik, Monika Nikiel, Izabela Ogierman, Piotr Pajak. Matgorzata Paszek. Rafal Polok,

Krystyna Swierkot-Zmij. Marian Wrobel

NIEOBECNI (1)

Norbert Czernecki

c) zawierania porozumien pomiedzy Gmina^ Goczalkowice-Zdroj a innymi jednostkami samorz^du

terytorialnego dotycz^cych zasad prowadzenia grup lub punktow katechetycznych nauczania religii

Kosciola Adwentystow Dnia Siodmego w Rzeczypospolitej Polskiej

Projekt uchwaly omowita sekretarz Maria Ozarowska. Projekt uzyskal pozytywn^ opinie Komisji

Oswiaty i Spraw Spolecznych.

Glosowano w SDrawie:

zawierania porozumien pomiedzy Gmin^ Goczalkowice-Zdroj a innymi jednostkami samorz^du

terytorialnego dotyczqcych zasad prowadzenia grup lub punktow katechetycznych nauczania religii

Kosciola Adwentystow Dnia Siodmego w Rzeczypospolitej Polskiej.

Wyniki glosowania

ZA: 14. PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ^ SI£: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA(14)

Michal Cebula, Michal Czernek, Lukasz Hanke, Zbigniew Jacek, Krzysztof Kwasny, Tadeusz Lazarek,

Monika Mlodzik, Monika Nikiel. Izabela Ogierman. Piotr Paj^k, Malgorzata Paszek. Rafat Polok,

Krystyna Swierkot-Zmij. Marian Wrobel

NIEOBECNI (1)

Norbert Czernecki

d) powolania Zespolu ds. zaopiniowania kandydatow na lawnikow

Projekt uchwaly omowila sekretarz Maria Ozarowska. Przewodnicz^cy Rady Gminy poprosil o

zglaszanie kandydatow. Zaproponowal Matgorzate Paszek, ktora wyrazila zgode. Monika Mlodzik

zaproponowala Izabele Ogierman, ktora wyrazila zgode. Izabela Ogierman zaproponowata Monike

Mtodzik. ktora wyrazila zgode. Tadeusz Lazarek zaproponowal Piotra Pajqka. ktory wyrazil zgode.

Przewodniczqcy Rady Gminy oglosil minute przerwy na wybor wsrod czlonkow przewodnicz^cego i

wiceprzewodnicz^cego zespolu. Przewodnicz^c^ zostala wybrana Izabela Ogierman, a

wiceprzewodnicza^ - Matgorzata Paszek. Czlonkami zostali Monika Mlodzik i Piotr Paj^k.

Glosowano w snrawie:

powolania Zespolu ds. zaopiniowania kandydatow na lawnikow.



Wyniki glosowania

ZA: 14. PRZEC1W: 0, WSTRZYMUJE SIE: 0. BRAK GLOSU: 0. N1EOBECN1: 1

Wyniki imienne:

ZA(14)

Michat Cebula. Michat Czernek. Lukasz Hanke. Zbigniew Jacek, Krzysztof Kwasny. Tadeusz Lazarek,

Monika Mtodzik. Monika Nikiel. Izabela Ogierman. Piotr Paj^k. Matgorzata Paszek. Rafat Polok.

Krystyna Swierkot-Zmij. Marian Wrobel

NIEOBECNI(l)

Norbert Czernecki

7. Sprawozdanie z pracy Wojta Gminy

Gabriela Placha przedstawita sprawozdanie z pracy wojta.

Rozpoczety sie wszystkie trzy duze inwestycje drogowe w gminie: budowa l^cznika Zrodlana-Spokojna.

przebudowa ul. Robotniczej i Warzywnej. przebudowa ul. Powstancow Sl^skich. Trwa

termomodernizacja budynku Urzedu Gminy. Gmina przymierza sie do termomodernizacji Szkoty

Podstawowej nr 1. Otwarty zostat przetarg na to zadanie. W ramach Programu Ograniczenia Niskiej

Emisji realizowany jest V etap. Podpisano 17 umow, dzis zabezpieczono dodatkowe srodki na ten eel.

Urzqd Marszatkowski ogtosit konkurs na OZE w ramach funduszy europejskich. gmina planuje ztozyc

wniosek na instalacje u mieszkancow. Mieszkancy moga^ wypetniac ankiete w celu rozeznania potrzeb.

Gmina ogtosita przetarg na sprzedaz budynkow po bytym przedszkolu nr 2.

Wojt zaprosita na Dni Goczatkowic oraz swietowanie Dnia Dziecka 1 czerwea.

8. Wolne glosy i wnioski

W dvskusii wzieli ud/.ial:

- Zbigniew Jacek

- Michat Czernek

- Izabela Ogierman

- Zbigniew Jacek

Radny Zbigniew Jacek ztozyt wniosek Komisji Uzdrowiskowej do Wojta Gminy po posiedzeniu w

Uzdrowisku i Gwarku - o wygospodarowanie srodkow na czesciowe pokrycie kosztow utrzymania i

funkejonowania inhalatorium oraz Starej Pijalni. Dodal, ze podczas wizyty u prezesa uzdrowiska

zapoznal sie z pismem pani wojt na temat finansowania tych inwestyeji i byl zdziwiony. bo go nie znal.

Wyrazil nadzieje, ze sytuacja sie nie powtorzy. Zaprosil tez na posiedzenie 7 czerwea o godz. 9.00, w

temacie zamkniecia ul. Uzdrowiskowej dla ruchu kolowego. Przewodnicza_cy Rady Gminy przekazal

wniosek przewodnicz^cej Komisji Gospodarki i Finansow.

Radny Michal Czernek powiedzial, ze prezes napisal do gminy. radni spotkali sie na komisji, po czym po

kilku miesi^cach radni nie majq zadnej zwrotki i u prezesa radni dowiaduj^ sie o odpowiedzi wojta, o

ktorej nie nie wiedzieli. Dodat, ze zostali osmieszeni, nie moze tak bye, ze radni dowiaduj^ si^ o

odpowiedzi w obcym miejscu. Wojt Gabriela Placha odpowiedziala, ze radni nie zajeli stanowiska w tej

sprawie, a na pismo nalezalo odpowiedziec. Radny Czernek przyznal, ze chodzi o to, ze radni nie

wiedzieli o odpowiedzi na pismo prezesa uzdrowiska. Poprosil. zeby Komisja Uzdrowiskowa miaia

wgl^d w pisma dotycz^ce uzdrowiska.

Radna Izabela Ogierman poprosita Komisje Uzdrowiskow^ o zwrocenie sie do prezesa uzdrowiska ws.

uporzqdkowania tematu szklarni. na co wielokrotnie zwracano uwage. Poprosita o wyst^pienie z oficjalna

prosb^. Radny Michat Czernek powiedziat. ze nie sq ani prezesem, ani uzdrowiskiem. a Komisji

Uzdrowiskow^. Radna Ogierman poprosita. by Komisja wyst^pita z pismem w tej sprawie. Wojt Gabriela

Placha poinformowata, ze w ubiegtym tygodniu wyszedt ponownie monit do marszatka w sprawie

szklarni. Radny Czernek odpart, ze to dwie rozne rzeczy - rozmawiamy o wymianie informacji pomiedzy



wqjtem a Rada. Sekretarz Maria Ozarowska zapytala. czy na Komisje Uzdrowiska nie powinien bye

zaproszony wqjt? Radny Zbigniew Jacek odpowiedziai. ze na posiedzenia pani vvojt jest zapraszana.

Temat szklami ma bye poruszony na posiedzeniu 7 czerwea. Na poprzednich posiedzeniach radni takze

poruszali te sprawe.

9. Zakoiiczenie obrad

Przewodniczacy Rady Gminy podziekowal za udzial w sesji i zakonczyl obrady.

Przewodniczacy

Rada Gminy Goczalkowice-Zdroj

Tadeusz Lbzarek

Przygotowat: Pawel Komraus

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl


